
Zápis č. 16/2024 

 
o průběhu zasedání Zastupitelstva obce Jaroslavice, které se konalo  

dne 21. března 2024 v 17.00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 

 

 

 Starosta Petr Zálešák zahájil 16. jednání Zastupitelstva obce (dále jen ZO) Jaroslavice 

v 17.00 hodin a přivítal přítomné zastupitele a hosty. 

 

Bod č. 1) Zahájení - starosta konstatoval, že zasedání bylo svoláno dle jednacího řádu, 

že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu, vyhlášena 

místním rozhlasem, pozvánka byla členům ZO zaslána poštou nebo e-mailem, a to nejméně 

sedm dní přede dnem konání zasedání. Dále konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 

členů ZO a ZO je tedy usnášeníschopné.  

 

Přítomni: Jan Gazda, Jan Holý, Josef Juhaňák, Luděk Juhaňák, Mgr. Tereza Koňariková, 

Martin Kozlík, Dušan Rehberger,  Bc. František Rubáček, Vojtěch Tesař, Petr 

Zálešák (Příloha č. 1) 

 

Omluveni: Mgr. Bc. Eva Mariánusová, Miloš Pekárek, Mgr. Petr Samek 

 

Hosté:   - dle prezenční listiny (Příloha č. 2) 

 

 Starosta, Petr Zálešák, konstatoval, že zápis č. 15/2024 z minulého zasedání byl 

ověřen a zkontrolován, nebyla vznesena žádná námitka. Starosta sdělil, že ze zasedání bude 

pořizován zvukový záznam. Bylo zapnuto 1 nahrávací zařízení.  

 

Jako zapisovatele navrhl paní Miroslavu Vasmanskou, jako ověřovatele pana Jana Gazdu a 

pana Martina Kozlíka. 

 

Návrh usnesení č.1: 

ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní Miroslavu Vasmanskou a 

ověřovatele zápisu pana Jana Gazdu a pana Martina Kozlíka. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 1/16/2024: ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní 

Miroslavu Vasmanskou a ověřovatele zápisu pana Jana Gazdu a pana Martina Kozlíka. 

 

Starosta přednesl program zasedání: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Plnění usnesení č. 13/15/2024 

3. Střednědobý výhled rozpočtu obce Jaroslavice na roky 2025-2026 

4. Rozpočet obce Jaroslavice na rok 2024 

5. Smlouva o zřízení věcného břemene s JmK 



6. Smlouva opěrná zeď – iGEO 

7. MěÚ Znojmo – dodatek ke smlouvě o přestupcích 

8. Služby občanům – fakturační ceny 

9. Výběrové řízení – střecha ZŠ 

10. Přidělení bytu č.p. 577 

11. Větrné elektrárny - info 

12. Došlá pošta, různé  

- Žádost o dotaci - Sokol + smlouva 

- Smlouva Jaroslavičtí vinaři 

- Žádost o dotaci - Klub seniorů Jaroslavice 

- Žádost o dotace - Jarmínek 

- Žádost Linky bezpečí 

- Žádost o pronájem pozemků parc. č. 8011 a 8014 

- Žádost o prodloužení nájmu – Hospůdka na hřišti 

- Smlouva s Mgr. Lubomírem Hajkrem 

13. Diskuse 

14. Závěr 

 

Návrh usnesení č. 2: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 2//16/2024: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

ad 2) Plnění usnesení č. 13/15/2024 – na minulém zasedání bylo starostovi uloženo sejít se 

seniory kvůli projednání možnosti zřízení Senior Taxi v naší obci, prozatím se nesešli, 

schůzka bude až v dubnu. 

ZO bylo seznámeno s plněním usnesení č. 13/15/2024. 

 

ad 3) Střednědobý výhled rozpočtu obce Jaroslavice na roky 2025-2026 – zastupitelé 

obdrželi návrh výhledu v podkladech k zasedání a je přílohou č. 3 tohoto zápisu, jde o odhad 

hospodaření v dalších letech, což nám ukládá zákon, nikdo ze zastupitelů neměl žádnou 

připomínku. 

 

Návrh usnesení č. 3: ZO schvaluje Střednědobý výhledy rozpočtu obce Jaroslavice na roky 

2025 – 2026. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 3/16/2024: ZO schvaluje Střednědobý výhledy rozpočtu obce Jaroslavice na roky 

2025 – 2026. 

 

ad 4) Rozpočet obce Jaroslavice na rok 2024 – návrh rozpočtu sestavili starosta spolu 

s účetní, dále ho projednali s místostarosty a finančním výborem, návrh je zveřejněný na 

úřední desce, zastupitelé ho obdrželi v podkladech k zasedání a je přílohou č. 4 tohoto zápisu, 

navržený je takto: příjmy: 38 500 000,- Kč, financování: 18 104 000,- Kč, výdaje: 

56 604 000,- Kč. Zastupitelé neměli žádné připomínky, z řad občanů se také nikdo nevyjádřil. 

 

Návrh usnesení č. 4: ZO schvaluje rozpočet Obce Jaroslavice na rok 2024 takto: 

Příjmy – 38 500 000,- Kč 

Financování – 18 104 000,- Kč 

Výdaje – 56 604 000,- Kč. 



Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 4/16/2024: ZO schvaluje rozpočet Obce Jaroslavice na rok 2024 takto: 

Příjmy – 38 500 000,- Kč 

Financování – 18 104 000,- Kč 

Výdaje – 56 604 000,- Kč. 

 

ad 5) Smlouva o zřízení věcného břemene s JmK – při výstavbě nových inženýrských sítí 

v lokalitě U Hřiště je veden vodovod, splašková kanalizace a kabeláž veřejného osvětlení i 

v pozemcích, které patří Jihomoravskému kraji, jde o křižovatku u hřiště, proto nám nyní 

poslali návrh smlouvy na zřízení VB, který byl zastupitelům zaslán v podkladech k zasedání a 

je přílohou č. 5 tohoto zápisu. Bez připomínek. 

 

Návrh usnesení č. 5: ZO schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemen s Jihomoravským 

krajem na stavbu s názvem „Inženýrské sítě pro RD Jaroslavice, lokalita U Hřiště – I.etapa“ 

na částech pozemků parc. č. 8277/1 a 8277/2 v k.ú. Jaroslavice za jednorázovou úplatu 

11 072,- Kč včetně DPH. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 5/16/2024: ZO schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemen s Jihomoravským 

krajem na stavbu s názvem „Inženýrské sítě pro RD Jaroslavice, lokalita U Hřiště – I.etapa“ 

na částech pozemků parc. č. 8277/1 a 8277/2 v k.ú. Jaroslavice za jednorázovou úplatu 

11 072,- Kč včetně DPH. 

 

ad 6) Smlouva opěrná zeď – iGEO – na minulém zasedání se schválila nabídka společnosti 

iGEO, nyní zaslali návrh smlouvy ke schválení, pan Tesař upozornil na chybu v článku 2 

odstavci c), kde je uveden jiný druh zakázky, starosta sdělil, že chybu opraví. Návrh smlouvy 

obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání a je přílohou č. 6 tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 6: ZO schvaluje smlouvu o dílo se společností Projekce iGEO, s.r.o. na 

projekt skutečného provedení stavby – opěrná zeď Znojemská ulice. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 6/16/2024: ZO schvaluje smlouvu o dílo se společností Projekce iGEO, s.r.o. na 

projekt skutečného provedení stavby – opěrná zeď Znojemská ulice. 

 

ad 7) MěÚ Znojmo – dodatek ke smlouvě o přestupcích – dodatkem se mění cena za 

prošetřený přestupek ze 3 000,- Kč na 4 000,- Kč, návrh dodatku obdrželi zastupitelé 

v podkladech k zasedání a je přílohou č. 7 tohoto zápisu. Bez připomínek. 

 

Návrh usnesení č. 7: ZO schvaluje Dodatek č. 1. k veřejnoprávní smlouvě o výkonu 

přenesené působnosti na úseku projednávání přestupků s Městem Znojmem. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 7/16/2024: ZO schvaluje Dodatek č. 1. k veřejnoprávní smlouvě o výkonu 

přenesené působnosti na úseku projednávání přestupků s Městem Znojmem. 

 

ad 8) Služby občanům – fakturační ceny – hlavní změna je v DPH, kde bylo 15 %, nyní je 

12%, některé ceny se mírně navýšily, návrh dostali zastupitelé v podkladech k zasedání a je 

přílohou č. 8 tohoto zápisu, nové ceny se schvalují od 1.4.2024.  

 



Návrh usnesení č. 8: ZO schvaluje ceník služeb prováděných obcí od 1.4.2024 – dle 

předloženého návrhu. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 8/16/2024: ZO schvaluje ceník služeb prováděných obcí od 1.4.2024 – dle 

předloženého návrhu. 

 

ad 9) Výběrové řízení – střecha ZŠ – výsledky výběrového řízení obdrželi zastupitelé 

v podkladech k zasedání, přihlásily se 4 firmy, nejnižší nabídka byla od společnosti OSP, 

s.r.o. Moravský Krumlov za částku 6 346 234,17 Kč bez DPH. 

 

Návrh usnesení č. 9: ZO schvaluje výsledek výběrového řízení v rámci veřejné zakázky 

„Rekonstrukce střechy a vnitřních prostor ZŠ v Jaroslavicích“ a schvaluje výsledek soutěže 

s tím, že nejvýhodnější nabídkou je nabídka firmy OSP, spol. s r.o., ul. Okružní 394, 672 01  

Moravský Krumlov s nabídkovou cenou 6 346 234,17 Kč bez DPH. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel  

Usnesení č. 9/16/2024: ZO schvaluje výsledek výběrového řízení v rámci veřejné zakázky 

„Rekonstrukce střechy a vnitřních prostor ZŠ v Jaroslavicích“ a schvaluje výsledek soutěže 

s tím, že nejvýhodnější nabídkou je nabídka firmy OSP, spol. s r.o., ul. Okružní 394, 672 01  

Moravský Krumlov s nabídkovou cenou 6 346 234,17 Kč bez DPH. 

 

Starosta sdělil, že dosud jsme neobdrželi rozhodnutí o přidělení dotace z MMR, proto 

požádal, aby mu bylo uloženo společně s místostarosty uzavřít smlouvu s vítěznou firmou. 

 

Návrh usnesení č. 10: ZO ukládá starostovi a místostarostům uzavřít smlouvu s vítěznou 

firmou na realizace stavebních prací v ZŠ Jaroslavice. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 10/16/2024: ZO ukládá starostovi a místostarostům uzavřít smlouvu s vítěznou 

firmou na realizace stavebních prací v ZŠ Jaroslavice. 

 

ad 10) Přidělení bytu č.p. 577 – starosta informoval, že XXXX chtějí předávat byt v pondělí, 

XXXX se ptal, zda nechtějí pronajmout tento byt, nebo garsoniéru, bylo mu sděleno, že 

nechtějí ani větší byt ani garsonku, v současné době jsou zabezpečení. Starosta navrhl přidělit 

byt XXX, nejen proto že dělá zastupitele, ale hlavně kvůli jeho práci u dobrovolných hasičů 

v naší obci. Pan Gazda se dotázal, zda stavební komise dala návrh na přidělení, starosta sdělil, 

že to neřešili. XXX se vyjádřila, že také chtějí byt jen jako startovní, chtějí založit rodinu a 

pořídit si dům. XXX se vyjádřil, že nechtějí byt na trvalo, hledají domeček ke koupi. 

Starosta dal hlasovat o přidělení bytu XXX – 0 pro. 

Dal proto hlasovat o přidělení bytu XXX – 8 pro, 0 proti, 2 se zdrželi. 

 

Návrh usnesení č. 11: ZO schvaluje přidělení bytu č. 5 na č.p. 577 XXX. 

 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 2 se zdrželi 

Usnesení č. 11/16/2024: ZO schvaluje přidělení bytu č. 5 na č.p. 577 XXX. 

 

ad 11) Větrné elektrárny – info – starosta informoval, že naše obec a Slup jsme pozadu 

oproti ostatním obcím, Hrádek a Dyjákovice již mají uzavřené smlouvy, 8. března proběhlo 

setkání starostů se senátorem Třetinou ohledně výstavby větrných elektráren, pan Třetina 



navrhuje uzavřít smlouvu se spol. ČEZ, ale ti dávají nejhorší podmínky (550 – 650 tis. Kč za 

jednu elektrárnu), proto jednáme se spol. Meridian (1 milion za každou věž, ročně 700 tis. Kč) 

a TCN (2 -3 mil. za každou věž každý rok). Obec Velký Karlov uzavřela začátkem března 

smlouvu s TCN. Všechny obce zveřejnily záměr, vybrali si 3 společnosti, všichni odstupují od 

referenda, řeší to anketními lístky, které se rozešlou do domácností, je to příjem pro obec, 

proto starosta navrhl vypsat záměr, aby se přihlásili potencionální zájemci, z těch pak vybrat 

toho, co nám bude nejvíce vyhovovat. Pan Gazda se vyjádřil, že se mu nelíbí, jak to tady bude 

vypadat, všude kolem samé větrné elektrárny, od Hevlína po Hatě má být 50 – 60 elektráren, 

měli bychom se spojit s okolními obcemi, aby jich nebylo tolik a hlavně se musíme zeptat 

lidí, zda to tady vůbec chtějí. Pan Bc. Rubáček se vyjádřil, že solární elektrárny jsou mnohem 

horší, zabírají ornou půdu, patří spíš na střechy, jde o možnost získání levné energie ze 

vzduchu, v Rakousku jich stojí taky hodně. Pan Tesař se domnívá, že zde není dostatečná 

distribuční síť na to, aby se tu postavilo tolik elektráren. Pan Bc. Rubáček sdělil, že nejvíce by 

se jim líbila strana mezi Jaroslavicemi a Slupí, kabel by šel zemí do trafostanice 

v Hodonicích, která by to zvládla, jde o čistý zisk po zdanění. Starosta sdělil, že trafostanice 

v Hodonicích patří E.ONu, takže neplatí, že by byl upřednostněn ČEZ, 10 kilometrů kabelu 

do země není problém, zveřejnění záměru neznamená, že se to tady bude stavět, ale dostali 

bychom konkrétní nabídky. Mgr. Koňariková se vyjádřila, že je pro zveřejnění záměru. 

 

Návrh usnesení č. 12: ZO schvaluje zveřejnění záměru výstavby větrných elektráren. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 12/16/2024: ZO schvaluje zveřejnění záměru výstavby větrných elektráren. 

 

ZO bylo seznámeno se zprávou starosty ohledně výstavby větrných elektráren v k.ú. 

Jaroslavice. 

 

ad 12) Došlá pošta, různé –  

- Žádost SK Sokol Jaroslavice, z.s. -  klub si podal žádost o o finanční příspěvek 

na 180 000,- Kč, v tom je započítáno i těch 20 000,- Kč na soustředění žáků, 

žádají o příspěvek na provoz, stejně jako každý rok, dále na nákup dresů, 

míčů apod. a vybavení kabin, protože ne vlastní vinou přišli o veškerý 

majetek. Zároveň v podkladech k zasedání byl zastupitelům zaslán návrh 

smlouvy, který je přílohou č. 9 tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 13: ZO schvaluje žádost SK Sokol Jaroslavice, z.s., o poskytnutí veřejné 

finanční podpory z rozpočtu obce Jaroslavice na rok 2024 ve výši 180 000,- Kč. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 13/16/2024: ZO schvaluje žádost SK Sokol Jaroslavice, z.s., o poskytnutí veřejné 

finanční podpory z rozpočtu obce Jaroslavice na rok 2024 ve výši 180 000,- Kč. 

 

Návrh usnesení č. 14: ZO schvaluje smlouvu o poskytnutí veřejné finanční podpory s SK 

Sokol Jaroslavice, z.s., ve výši 180 000,- Kč. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 14/16/2024: ZO schvaluje smlouvu o poskytnutí veřejné finanční podpory s SK 

Sokol Jaroslavice, z.s., ve výši 180 000,- Kč. 

 



- Smlouva – Jaroslavičtí vinaři, z.s. – na minulém zasedání byla schválena 

žádost Jaroslavických vinařů na veřejnou finanční podporu z rozpočtu obce ve 

výši 45 000,- Kč, nyní zastupitelé obdrželi návrh smlouvy, který je přílohou 

č. 10 tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 15: ZO schvaluje smlouvu o poskytnutí veřejné finanční podpory spolku 

Jaroslavičtí vinaři, z.s. ve výši 45 000,- Kč. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 15/16/2024: ZO schvaluje smlouvu o poskytnutí veřejné finanční podpory spolku 

Jaroslavičtí vinaři, z.s. ve výši 45 000,- Kč. 

 

- Žádost o dotaci – Klub seniorů Jaroslavice – klub seniorů si podal žádost o 

veřejnou finanční podporu z rozpočtu obce na činnost klubu v roce 2024 ve 

výši 50 000,- Kč. 

 

Návrh usnesení č. 16: ZO schvaluje žádost Klubu seniorů Jaroslavice o veřejnou finanční 

podporu z rozpočtu obce na rok 2024 ve výši 50 000,- Kč. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti 0 se zdržel 

Usnesení č. 16/16/2024: ZO schvaluje žádost Klubu seniorů Jaroslavice o veřejnou finanční 

podporu z rozpočtu obce na rok 2024 ve výši 50 000,- Kč. 

 

- Žádost o dotaci – Jarmínek – klub jaroslavických maminek Jarmínek si podal 

žádost o veřejnou finanční podporu z rozpočtu obce Jaroslavice na rok 2024 

ve výši 20 000,- Kč. 

 

Návrh usnesení č. 17: ZO schvaluje žádost Klubu Jarmínek o veřejnou finanční podporu 

z rozpočtu obce na rok 2024 ve výši 20 000,- Kč. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 17/16/2024: ZO schvaluje žádost Klubu Jarmínek o veřejnou finanční podporu 

z rozpočtu obce na rok 2024 ve výši 20 000,- Kč. 

 

- Žádost Linky bezpečí – Linka bezpečí, z.s. žádá o pokračování podpory její 

činnosti, žádá o příspěvek 7 500,- Kč. 

 

Návrh usnesení č. 18: ZO schvaluje žádost o podporu společnosti Linka bezpečí, z.s. ve výši 

7500,- Kč. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 18/16/2024: ZO schvaluje žádost o podporu společnosti Linka bezpečí, z.s. ve 

výši 7500,- Kč. 

 

- Žádost o pronájem pozemků parc. č. 8011 a 8014 – žádost si podal XXX, 

starosta navrhl pozemky nepronajímat, protože s nimi počítá, že bychom je 

využili jako deponii pro čištění Daníže, Povodí Moravy chce již několik let 

Daníž vyčistit, ale dosud jsme nenašli místo, kam by se odpad vytažený 

z Daníže uložil, tyto pozemky se proto nabízejí, ani tak nebudou stačit. XXX 

se přihlásil, že tyto pozemky má již v nájmu on, starosta se omluvil, že se do 



smluv nedíval, a dotázal se, zda by bylo možno se dohodnout na ukončení 

pronájmu, XXX souhlasil. XXX upozornil, že by se tam měla opravit cesta, 

pokud tam budou jezdit náklaďáky. 

 

- Žádost prodloužení nájmu – Hospůdka na hřišti – XXX žádá o prodloužení 

nájmu o 5 let. 

 

Návrh usnesení č. 19: ZO schvaluje záměr pronájmu Hospůdky na hřišti. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 19/16/2024: ZO schvaluje záměr pronájmu Hospůdky na hřišti. 

 

- Smlouva s Mgr. Lubomírem Hajkrem – jde o právní služby na kauzu zámek, 

jak jsme již probírali na minulých zastupitelstvech, návrh smlouvy obdrželi 

zastupitelé v podkladech k zasedání a je přílohou č. 11 tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 20: ZO schvaluje smlouvu o poskytování právních služeb s Mgr. 

Lubomírem Hajkrem. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 20/16/2024: ZO schvaluje smlouvu o poskytování právních služeb s Mgr. 

Lubomírem Hajkrem. 

 

- Klubovna na hřišti – zastupitelům byla zaslána v písemných materiálech první 

architektonická studie klubovny, která bude celá bezbariérová, pan Holý se 

vyjádřil, že se mu nelíbí moc záchodů (9) a umyvadel (8), pan Bc. Rubáček 

sdělil, že jsme dali naše požadavky, a projektant to napasoval také podle 

hygienických norem, ale může se to předělat, pan Gazda navrhl svolat 

stavební komisi a řešit to tam. 

- Úřad práce – starosta sdělil, že v letošním roce od úřadu práce nedostaneme 

žádný příspěvek na pracovní místa VPP, ale potřebovali bychom další 

zaměstnance na údržbu zeleně a úklid veřejného prostranství, alespoň 2 lidi 

od dubna do konce listopadu. 

 

Návrh usnesení č. 21: ZO schvaluje přijmutí dvou zaměstnanců na údržbu zeleně a úklid 

veřejného prostranství na dobu od dubna do 30.11.2024. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 21/16/2024: ZO schvaluje přijmutí dvou zaměstnanců na údržbu zeleně a úklid 

veřejného prostranství na dobu od dubna do 30.11.2024. 

 

ad 13) Diskuse – pan Kozlík požádal, aby bylo starostovi uloženo, aby do příštího zasedání 

jsme se posunuli s vybudováním biocenter – biokoridorů, jak již bylo zastupitelstvem 

schváleno. Pan Tesař navrhl, abychom upozornili občany na webu obce nebo vyhlásit 

rozhlasem, aby nekrmili nutrie. XXX poděkoval za přidělení bytu a apeloval na stavební 

komisi, aby začala pracovat na vybudování nových stavebních pozemků. Dále upozornil, že 

když už zde ordinuje pouze MUDr. Dobešová, zda by nemohla mít ordinační hodiny zvlášť 

pro děti a zvlášť pro dospělé, občané si stěžují. Paní Havlátová upozornila, že před bytovým 

domem č.p. 386 se pravá strana pozemku propadá, zda by se to nemohlo srovnat, aby se tam 

dalo parkovat. XXX se dotázala, zda se bude při příštím přidělování bytu přihlížet k tomu, že 



jí dnes byt nebyl přidělen – nebude. XXX se dotázal, kolik obec doplácí na vývoz odpadu, 

když se poplatek za vývoz několik let nezvedal, požádal, aby byla na příštím zasedání ZO 

předložena zpráva. XXX opětovně upozornila na nebezpečnou křižovatku u jejich rodinného 

domu, zda se to řeší? Pan Holý se vyjádřil, že jediné řešení je jednosměrka, což bude hodně 

lidí proti.   

ZO bere na vědomí připomínky vznesené na dnešním zasedání. 

 

Ad 14) Závěr - Starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 18.45 hod. ukončil zasedání. 

 

 

Přílohy: 

1) Prezenční listina ZO 

2) Prezenční listina hostů 

3) Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce na r. 2025-2026 

4) Návrh rozpočtu obce Jaroslavice na rok 2024 

5) Návrh Smlouvy na zřízení věcného břemene na pozemcích JmK 

6) Návrh smlouvy na opěrnou zeď i GEO, s.r.o. 

7) Návrh Dodatku ke smlouvě o přestupcích s městem Znojmem 

8) Návrh fakturačních cen za služby občanům 

9) Návrh smlouvy na poskytnutí veřejné finanční podpory z rozpočtu obce pro SK Sokol 

Jaroslavice, z.s. na rok 2024 

10) Návrh smlouvy na poskytnutí veřejné finanční podpory z rozpočtu obce pro Jaroslavické 

vinaře na rok 2024. 

11) Návrh smlouvy o poskytování právních služeb s Mgr. Lubomírem Hajkrem 

 

 

 

V Jaroslavicích dne 2. dubna 2024 

 

Zapsala:  Miroslava Vasmanská         ...................................................... 

 

 

Kontroloval: Petr Zálešák     ...................................................... 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

Jan Gazda       .………………………………….. 

 

 

Martin Kozlík       …………………………………… 

 


